
Resultatenoverzicht raadsvergadering
♦♦♦4Veldhoven

Raadsavonden 13 september 2022 - Oordeelsvorming
Wat brengt dit overzicht in beeld:
- door de raad genomen besluiten;
- toelichting en door het college van B&W gedane toezeggingen;

Onderdeel: Agendapunten
AP Korte omschrijving agendapunt POHO 1. Besluiten 2. Toelichting en toezeggingen college B&W

13 september2022
1. Opening Om 19.30 uur. Burgemeester Delhez is afwezig.

2. Vaststellen definitieve agenda De agenda wordt vastgesteld. Vanwege het intrekken van een zienswijze gaat, conform 
afspraak, het agendapunt 6.4 'Heers' rechtstreeks naar de 
Besluitvormende vergadering van 4 oktober, als Hamerstuk.

3. Informatieronde

3.1 Vragenhalfuur JR ^ Piet Wijman (D66) inzake 
actuele vluchtelingencrisis

Weth. J.R. gaat in op de lokale en regionale inspanningen 
die de gemeente verricht met betrekking tot de 
vluchtelingenproblematiek. Op dit moment wordt een 
integraal plan van aanpak ontwikkeld.
Tevens geeft het college aan snel te willen schakelen als de 
situatie zich voordoet. Hiervoor is personele capaciteit nodig. 
GBV geeft aan dat zij had gewild dat het college hier de raad 
op voorhand over had geïnformeerd voordat de vacature 
geplaatst was.
Het college zegt toe de raad te blijven informeren.

CvB ^ Gerrit Coppens (Senioren 
Veldhoven) inzake de Korze

Weth. CvB geeft aan dat er nog geen gesprek heeft 
plaatsgevonden. Op dit moment worden er eerst tellingen en 
metingen verricht. Wel heeft het college de bewoners 
schriftelijk geïnformeerd.

3.2 Mededelingen vanuit de raad over de 
regionale samenwerkingsverbanden

Er zijn geen mededelingen.



3.3 Mededelingen vanuit het college van 
Burgemeester & Wethouders

CvB C. van Brakel Raadsplanning: college, griffie en organisatie werken samen 
aan het verbeteren van de raadsplanning. Getracht wordt 
het aantal wijzigingen in de planning tot een minimum te 
beperken.

4. Artikel 42 vragen CvB GBV inzake Zorgvilla's Oerle Naar aanleiding van de beantwoording stelt de Dhr. Bijnen 
GBV een aantal aanvullende vragen.
Weth. CvB reageert: Voor wat betreft de mate van 
participatie heeft het college zich gehouden aan de gestelde 
kaders.

5. Spreekrecht burgers nvt
6. Raadsvoorstellen

6.1 Rapport Rekenkamercommissie 
'Naar meer doorwerking van RKC- 
Onderzoeken'

JR Bespreekstuk indien de 
aanpassing van het raadsbesluit 
hiertoe aanleiding geeft.

De heer Van den Heuvel (voorzitter Rekenkamercommissie 
Veldhoven) beantwoordt vragen.
De rode draad in het rapport is hoe de raad zijn 
controlerende rol kan invullen. Hoe kunnen hierover 
concrete afspraken met het college worden gemaakt.. 
Afgesproken wordt dat het raadsbesluit wordt aangepast 
door de griffie waarin dit laatste aspect geconcretiseerd 
wordt. Een delegatie uit de raad zal zich hierover gaan 
buigen.

6.2 Regionaal Veiligheidsplan 2023-2026 MD Hamerstuk Weth. JR geeft aan dat de financiële consequenties van de 
plan in de 2e Burap zijn opgenomen.
Het vervolg van dit plan is het Integraal Veiligheidsplan. Dit 
wordt in Q1 van 2023 aan de raad voorgelegd ter 
vaststelling.

6.3 Bestemmingsplan 'De Run 5614' CvB Hamerstuk Het percentage Sociale huurwoningen is 240Zo van het totaal. 
Dit percentage op basis van de in 2019 gemaakte afspraken. 
Het nakomen van het coalitieprogramma (300Zo 

huurwoningen) is dus niet aan de orde. Het openbreken van 
deze afspraak zou wel eens tot onvoorziene 
kostenverhogingen kunnen leiden.

6.4 Bestemmingsplan 'Heers ong (naast nr. 
30)'

CvB Hamerstuk Van agenda afgevoerd en rechtstreeks naar de 
Besluitvormende Raadsvergadering

6.5 Verlengen overeenkomst Accountant 
PricewaterhouseCoopers

JR Hamerstuk Geen op/of aanmerkingen. Het advies van de
Auditcommissie wordt gevolgd.
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6.6 2e BuRap 2022 JR Bespreekstuk Aandachtspunten in de discussie waren:
- Het niet meenemen van de extra bijdrage van de 

meicirculaire en het meerjarenperspectief in de Burap: 
Deze bijdrage wordt meegenomen in de Begroting.

- Wat is de achtergrond van de hoge bijdrage vanuit de 
meicirculaire ?: "Het trap op, Trap af"principe.

- De problematiek van het Archief en het verscherpt 
toezicht door de provincie worden toegelicht in de 
informatiebijeenkomst van 27 september.

- Mevr. Van Dongen (GBV) heeft technische vragen 
gesteld en zal spoedig de antwoorden ontvangen.

- Er is geen garantie af te geven voor wat betreft de vraag 
of de kosten van de maatwerkvoorzieningen al dan niet 
zullen stijgen.

- Er wordt gepleit voor het meer "SMART" maken van de 
meetindicatoren; dat geeft de raad meer mogelijkheden 
om te sturen.

- Toegezegd wordt dat het college terug komt op de 
ontwikkeling van de Kruising Kromstraat/Nieuwstraat

- Het verzoek om papieren exemplaren te ontvangen van 
Begroting en Burap wordt besproken in het presidium.

- MG: Ontwikkelingen circulaire economie op Habraken: 
Haalbaarheidsonderzoek loopt nog. College zal, zodra er 
meer nieuws is, terugkomen op de totale businesscase. 
MG: Onafhankelijk elektriciteitsnet: Zodra er meer 
nieuws is zal het college de raad informeren.

7. Sluiting De voorzitter sluit de 
vergadering om 23.00uur.
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